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PROTOKÓŁ Nr IV/2019 
z IV zwyczajnej Sesji Rady Powiatu Świebodzińskiego 

  odbytej 22 stycznia 2019 roku w sali sesyjnej 
Starostwa Powiatowego w Świebodzinie ul. Kolejowa 2 

  

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara o godzinie 10.00 otworzyła i prowadziła IV zwyczajną 

Sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji. Poinformowała, że sesja została zwołana 

prawidłowo.  Stwierdziła, że na stan 17 radnych obecnych jest 16, w związku z tym Rada jest 

władna, aby podejmować prawomocne uchwały. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 

1 do protokołu. Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2. Przewodnicząca 

Rady powitała Wicestarostę Świebodzińskiego Andrzeja Chromińskiego, pozostałych 

członków Zarządu: Panią Alicję Hoppen – Anyszko, Pana Marcina Mintę oraz Pana Michała 

Motowidełko, wszystkich Radnych Powiatu, Pana Tomasza Olesiaka Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Świebodzinie i Sekretarza Powiatu, Panią Dorotę Karbowiak Skarbnika Powiatu 

Świebodzińskiego, Panią Dagmarę Dąbrowską Radcę Prawnego, Panią Arletę Miśkiewicz 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego, Naczelników Wydziałów, pracowników 

Starostwa, oraz wszystkie pozostałe osoby obecne na dzisiejszej sesji.  

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że uczestnicząc w sesji Rady Powiatu 

wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych i wizerunku w 

myśl art. 6 ust. 1 lit. a oraz art. 9 ust. 2 lit. e rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016r. – tzw. RODO. 

Ad.2  

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został przesłany radnym wraz 

zawiadomieniem. (Zawiadomienie stanowi złącznik nr 3 do protokołu).  

Następnie Przewodnicząca Rady zapytała, czy są inne uwagi do przedstawionego porządku 

obrad. Na wniosek Zarządu Powiatu Pani Alicja Hoppen – Anyszko zawnioskowała o 

rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwał tj.: 

- druk nr 44 – projekt uchwały o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Powiatu Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku; 

- druk nr 45 – projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu 

Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków pracy i płacy 

radnemu wraz ze skargą KOWR; 

  

Przewodnicząca zapytała, czy są inne uwagi lub propozycje do zmiany przedstawionego 

porządku obrad. Innych wniosków i pytań nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady 

Urszula Miara poddała pod głosowanie propozycję rozszerzenia porządku obrad o w/w 

projekty uchwał. 

 

Rada Powiatu Świebodzińskiego w obecności 16 radnych jednogłośnie (16za, 

0przeciw, 0wstrz) wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały o 

zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Świebodzińskiego z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku (Druk Nr 44) – załącznik 

nr 4; 
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Rada Powiatu Świebodzińskiego w obecności 16 radnych jednogłośnie (16za, 

0przeciw, 0wstrz) wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział 

Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu Świebodzińskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków pracy i płacy radnemu wraz ze skargą KOWR 

(Druk Nr 45) – załącznik nr 5. 

  

W dalszej części obrad Przewodnicząca Rady Urszula Miara odczytała porządek obrad z 

wprowadzonymi zmianami: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Powiatu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.Omówienie protokołu z sesji Rady Powiatu w dniu 21.12.2018r.  

4.Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr  36). 

5.Interpelacje i zapytania radnych. 

6.Sprawozdania z działalności Komisji stałych w roku 2018. 

7.Informacja o pracy Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji w roku 2018. 

8.Informacja o realizacji Uchwał Rady Powiatu Świebodzińskiego V i VI kadencji podjętych 

w roku 2018 (Druk Nr 37). 

9.Przedstawienie planów pracy Komisji stałych na rok 2019. 

10.Przedłożenie przez Przewodniczącego Rady harmonogramu sesji na rok 2019 (Druk Nr 38). 

11.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego 

na 2019 rok (Druk Nr 39); 

2) w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku (Druk Nr 40); 

3) w sprawie dofinansowania na 2019r. doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i 

placówek prowadzonych przez Powiat Świebodziński (Druk Nr  41); 

4) w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Świebodzinie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Świebodzinie przy ul. Park 

Chopina 2 (Druk Nr 42); 

5) o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Świebodziń-

skiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku (Druk Nr 44); 

  6) w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Od-

dział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu Świebodzińskiego w sprawie 

wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków pracy i płacy radnemu wraz ze skargą 

KOWR (Druk Nr 45). 

12. Sprawy różne: 

-Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w 

2018r. (Druk Nr  43). 

13. Zamknięcie obrad IV sesji.  

 

Ad.3  

Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że do protokołu sesji Rady Powiatu z 

dnia 21.12.2018r. nie wniesiono uwag, w związku z tym protokół został przyjęty.  

 

Ad.4 
Informację z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym (Druk Nr 36), radni 

otrzymali wraz zawiadomieniem. (Informacja stanowi złącznik nr 6 do protokołu).  
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Radny Mieczysław Czepukowicz poprosił o wyjaśnienie w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy użyczenia pomieszczenia sali gimnastycznej przy ul. Okrężnej w 

Świebodzinie dla Klubu Sportów Walki PROFIGHT do dnia 01.04.2019r. Zapytał, co będzie 

po 1 kwietnia 2019, czy będzie przetarg na tę salę, czy będzie korzystał inny użytkownik? 

Drugie pytanie dotyczy podjęcia decyzji w sprawie wygaśnięcia trwałego zarządu do części 

nieruchomości przy ul. Żaków 3 w Świebodzinie?  

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara wyjaśniła, że część tej działki została sprzedana. Na 

pierwsze pytanie odpowie Starosta, który w tej chwili jest nieobecny na sesji.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady stwierdziła, że informacja z działalności Zarządu została 

przyjęta i przeszła do następnego punktu.  

 

Ad.5 
Przewodnicząca Rady Urszula Miara poinformowała, że wpłynęły w dniu dzisiejszym 

następujące interpelacje: 

1/interpelacja Radnej Alicji Hoppen-Anyszko dotyczy drogi powiatowej Ołobok-Rokitnica 

(złącznik nr 7);  

2/interpelacja Radnego Marcina Minty dotyczy wykonania dokumentacji technicznej w 2019r. 

na przebudowę drogi powiatowej nr 1212F w Zbąszynku (Kosieczyńska, Okrężna) (złącznik 

nr 8); 

3/interpelacja Radnego Macieja Sieńkowskiego dotyczy naprawy drogi 1209F (Kiełcze, 

Wygon) oraz montażu luster przy drodze powiatowej F1211 (złącznik nr 9); 

4/interpelacja Radnego Krzysztofa Warcholika dotyczy podłączenia tzw. burzówki do rowu 

melioracyjnego przy działce w m. Rozłogi przez firmę Asbud (złącznik nr 10). 

 

Ad.6 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poprosiła przewodniczących poszczególnych 

komisji stałych o przedstawienie sprawozdań z działalności komisji w roku 2018 VI kadencji. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego Pan Krzysztof Warcholik przedstawił 

sprawozdanie z działalności komisji w roku 2018. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i Sportu Pani Jolanta 

Starzewska przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji w roku 2018. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za przedstawienie sprawozdań. Poinformowała, 

że Zastępcą Przewodniczącego Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i Sportu został 

Radny Michał Motowidełko a Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego Radna Alicja Hoppen-

Anyszko.  Pytań nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Powiatu 

Świebodzińskiego przyjęła sprawozdania z działalności komisji stałych w roku 2018 VI 

kadencji. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara przedstawiła informację dotyczącą działalności 

Rady Powiatu Świebodzińskiego, Zarządu i Komisji VI kadencji w roku 2018, zawartą z 

załączniku nr 13 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionej in-

formacji. Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

Powiatu Świebodzińskiego przyjęła informację dotyczącą działalności Rady Powiatu Świebo-

dzińskiego, Zarządu i Komisji VI kadencji w roku 2018, a następnie przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

 

Ad.8 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poinformowała, że informację o realizacji 

Uchwał Rady Powiatu Świebodzińskiego V i VI kadencji podjętych w roku 2018 (Druk Nr 37) 

radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. (Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

Informacja ta była przedmiotem obrad Komisji Stałych. Dodała, że w roku 2018 Rada Powiatu 

Świebodzińskiego podjęła łącznie 99 uchwał. W tym z zakresu: 

- budżetu i finansów – 25 uchwał  

- organizacji i działalności Rady, Komisji i Zarządu – 17 uchwał  

- spraw osobowych radnych – 4 uchwały 

- edukacji publicznej – 5 uchwał  

- ochrony zdrowia – 2 uchwały 

- ochrony zabytków i opieki nad zabytkami – 6 uchwał 

- współpracy z organizacjami pozarządowymi – 1 uchwały 

- pomocy społecznej – 5 uchwał  

- gospodarki nieruchomościami – 5 uchwał  

- dróg publicznych – 16 uchwał 

- wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi – 1 uchwała 

- skarg i petycji – 6 uchwały 

- wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej – 3 uchwały 

- statutu powiatu i ZPL – 3 uchwały 

Z tych 99 uchwał: 

- uchwały wykonane – 82; 

- uchwały niewykonane – 1; 

- uchwały w trakcie realizacji – 15; 

- uchwały uchylone – 1; 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do 

tej informacji.  

Pytań nie zgłoszono, wobec tego stwierdziła, że informacja o realizacji Uchwał Rady Powiatu 

Świebodzińskiego V i VI kadencji podjętych w roku 2018 (Druk Nr 37) została przez Radę 

Powiatu Świebodzińskiego przyjęta.  

 

Ad.9  

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poprosiła przewodniczących poszczególnych 

komisji stałych o przedstawienie planów pracy komisji na roku 2019. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Kultury i Sportu Pani Jolanta 

Starzewska przedstawiła plan pracy komisji na roku 2019. Plan pracy komisji stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Regionalnego Pan Krzysztof Warcholik przedstawił 

plan pracy komisji na roku 2019. Plan pracy komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała za przedstawienie informacji. Pytań nie 

zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Powiatu Świebodzińskiego 
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przyjęła plany pracy komisji stałych na roku 2019.  

 

Ad.10 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Miara poinformowała, że harmonogram pracy Rady 

Powiatu Świebodzińskiego na rok 2019 (Druk Nr 38) radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję. (Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu). Informacja ta była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych. 

 

Pytań nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Powiatu 

Świebodzińskiego przyjęła harmonogram pracy Rady Powiatu Świebodzińskiego na roku 2019 

(Druk Nr 38).  

 

Następnie Przewodnicząca Rady Urszula Miara ogłosiła 15 minutową przerwę. W przerwie 

przybył na posiedzenie Starosta Zbigniew Szumski.  

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Urszula Miara wznowiła obrady. Na sali obecnych 17 

radnych, stwierdzono kworum.  

 

Ad.11 

Podjęcie uchwał: 

1/projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Świebodzińskiego na 2019 rok (Druk Nr 39), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję 

i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

 

Głosowało 17 radnych (17za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/31/2019 w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Świebodzińskiego na 2019 rok. Uchwała stanowi 

załącznik nr 19, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 20. 

 

2/projekt uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku (Druk Nr 40), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i 

stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o zgłaszaniu się kandydatów do pracy w komisji. 

 

Radni Michał Motowidełko i Mirosław Algierski zgłosili swoją kandydaturę. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 radnych) i zarządziła głosowanie nad wyborem 

kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

  

Głosowało 17 radnych za wyborem kandydatów do Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku w następującym składzie: Pan Michał Motowidełko 17 głosów za, Pan Mirosław 

Algierski 17 głosów za,. Głosowanie imienne stanowi załącznik nr 22. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.  

 

Głosowało 17 radnych (17za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/32/2019 w sprawie delegowania 

przedstawicieli Rady Powiatu do prac w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Uchwała 

stanowi załącznik nr 23, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 24. 

 

3/projekt uchwały w sprawie dofinansowania na 2019r. doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Świebodziński (Druk Nr 41), który radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

 

Głosowało 17 radnych (17za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę IV/33/2019 w sprawie dofinansowania na 

2019r. doskonalenia zawodowego nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Świebodziński.  Uchwała stanowi załącznik nr 26, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 

27. 

 

4/projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Świebodzinie wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Świebodzinie przy 

ul. Park Chopina 2 (Druk Nr 42), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula Miara zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej 

uchwały. 

 

Radny Szymon Pyrcz zabrał głos w sprawie zamiaru likwidacji LO dla Dorosłych w 

Świebodzinie.  Wystosował apel w szczególności do 9 radnych – absolwentów I LO w 

Świebodzinie z prośbą o nie likwidowaniu liceum dla dorosłych.  

 

Radna Jolanta Starzewska zabrała głos w sprawie. Poinformowała, że na wczorajszym 

posiedzeniu Komisja Edukacji ten problem analizowała. W mojej ocenie zabrakło ważnej 

informacji od dyrektora szkoły, czy widzi on inne rozwiązanie tego problemu?  W materiale 

przygotowanym przez Wydział ESO dostaliśmy dane statystyczne – frekwencja jest słaba, ilość 

osób jest tylko 17, nie mamy porównania, jak funkcjonują szkoły w miastach ościennych. 

Chciałabym usłyszeć, jakie ma rozwiązanie dyrektor, gdyby ta szkoła miała dalej istnieć, albo 

gdyby jej nie było. Czy w ogóle się zastanawiał nad tym? Jak było wcześniej podkreślane, że 

młodzież wybiera szkołę, że nie jest odpłatna, czy z innego powodu? Warto by było jeszcze 

odpowiedzieć na te pytania, bo zanim decyzję podejmiemy by była trafna i nie ze szkoda dla 

mieszkańców Powiatu Świebodzińskiego.  

 

Pytań i uwag więcej nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
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Głosowało 17 radnych (10za, 4przeciw, 3wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr IV/34/2019 w sprawie zamiaru 

likwidacji Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Świebodzinie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Świebodzinie przy ul. Park Chopina 2. Uchwała stanowi 

załącznik nr 29, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 30. 

 

5/projekt uchwały o zmianie Uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu 

Świebodzińskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku (Druk 

Nr 44), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu. 

Przewodnicząca Rady Urszula zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej uchwały. 

 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że zwiększamy o ponad 39 tys. środki w rozdziale w 

zakresie działalności na rzecz osób niepełnosprawnych, związane jest to z próbą zabezpieczenia 

wspólnie z Gminą Świebodzin funkcjonowania Powiatowego Domu Dziennego Pobytu 

HOMINI w Świebodzinie przez 3 miesiące. Nastąpiła przerwa w finansowaniu środków tego 

przedsięwzięcia ze środków projektowych. Nowe środki, jeśli się pojawią to będą w miesiącu 

kwietniu. Jeśli nie to trzeba znaleźć nową formułę tego funkcjonowania. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

 

Głosowało 17 radnych (17za, 0przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IV/35/2019 o zmianie Uchwały w 

sprawie uchwalenia Programu współpracy Powiatu Świebodzińskiego z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w 2019 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 32, a 

imienny wykaz głosowania załącznik nr 33. 

 

6/projekt uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddział Terenowy w Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu Świebodzińskiego 

w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie warunków pracy i płacy radnemu wraz ze 

skargą KOWR (Druk Nr 45), który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję i stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Urszula zapytała, czy są pytania lub uwagi do projektu tej uchwały. 

 

Radny Tomasz Możejko zabrał głos w sprawie. Do 16 marca 2019r. ma odpowiedzieć 

pracodawcy na temat zaproponowanych warunki pracy i płacy. Sprawa się toczy i będziemy do 

niej jeszcze wracać.    

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum (17 

radnych) i zarządziła głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. Dodała, że powołując się 

na art. 21 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym Radny Tomasz Możejko nie może brać 

udziału w głosowaniu, jeśli dotyczy to jego interesu prawnego.  

 

Głosowało 16 radnych (15za, 1przeciw, 0wstrz.) w związku z tym Rada Powiatu 

Świebodzińskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr IV/36/2019 w sprawie udzielenia 

odpowiedzi na skargę Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddział Terenowy w 

Gorzowie Wlkp. na uchwałę Rady Powiatu Świebodzińskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

wypowiedzenie warunków pracy i płacy radnemu wraz ze skargą KOWR. Uchwała stanowi 
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załącznik nr 35, a imienny wykaz głosowania załącznik nr 36. 

 

Ad.12 

Przewodnicząca Urszula Miara poinformowała, że radni otrzymali sprawozdanie z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szko-

łach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego w 2018r. (Druk Nr 43) (załącznik 

nr 37), które było omawiane również na komisjach. Pytań nie zgłoszono, wobec tego stwier-

dziła, że sprawozdanie została przez Radę Powiatu Świebodzińskiego przyjęte. Następnie Prze-

wodnicząca Rady Powiatu zgłosiła kilka spraw: 

- wpłynęła kolejna skarga mieszkańca Gminy Zbąszynek, która została przekazana do analizy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;  

- zgodnie z § 28. 4. Statutu Powiatu Świebodzińskiego proszę o składanie na piśmie usprawie-

dliwienia radnych nieobecnych na sesji; 

- proszę o systematyczne sprawdzanie poczty elektronicznej i raportowanie o odebraniu;  

- proszę radnych o podawanie terminów swoich dyżurów w biurze rady; 

- wpłynął wyrok z dnia 5.12.2018r. WSA w Gorzowie Wlkp. sygn.. akt II SA/GO813/18 o 

uchylenie uchwały w sprawie wysokości opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego przechowy-

wanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w roku 2019. Akta sprawy do-

stępne w Biurze Rady.  

 

Przewodnicząca Urszula Miara zapytał, kto jeszcze w sprawach różnych chciałby zabrać głos.  

 

Starosta Zbigniew Szumski odpowiedział na pytanie dotyczące Stowarzyszenia PROFIGHT 

zadane przez radnego Mieczysława Czepukowicza. Starosta wyjaśnił, że 3 stowarzyszenia 

wynajmują salę. Jedno stowarzyszenie prowadzi typową działalność komercyjną i znalazło 

pomieszczenie. Stowarzyszenia, które prowadzą szkolenia dla dzieci mogą korzystać do końca 

kwietnia 2019r. Na koniec miesiąca będzie jeszcze jedno spotkanie, prawdopodobnie, na 

którym będzie możliwość przedłużenia wykorzystania pomieszczenia do końca maja. Ten 

termin usatysfakcjonowałby korzystających, ponieważ na koniec maja kończy stowarzyszenie 

sezon działalności. Będą mieli kilka miesięcy na znalezienie nowego lokalu. Zobowiązaliśmy 

się, że w tym im pomożemy. W miesiącach letnich dogadamy się ze stowarzyszeniem, które 

jest zainteresowane kupnem lub długotrwałą dzierżawą. Będzie realizowany projekt 

modernizacji sali gimnastycznej i dostosowania pod nią dwóch grup żłobkowych.  

Stowarzyszenie, które jest liderem i beneficjentem projektu na ten moment opracowuje 

dokumentację projektową, która oszacuje, czy nakłady, które będą poniesione będą opłacalne i 

czy ten obiekt na 100% będzie mógł być zmodernizowany i będzie spełniał warunki. Jeśli 

zdecydują się na ten projekt, to na pewno zwrócą się do Rady Powiatu o długoletnią dzierżawę 

obiektu, nie krócej niż 3 lata, ponieważ realizacja takiego projektu jest określona na minimum 

7 lat. Jednocześnie robimy wycenę tego majątku, aby w razie potrzeby móc sprzedać tą 

nieruchomość. Nie ukrywam, że zainteresowanie kupnem wyraziły inne stowarzyszenia.  

 

Radny Michał Motowidełko w imieniu Zarządu Regionu NSZZ „Solidarność” w Zielonej Górze 

odczytał pismo skierowane do Radnych Powiatu Świebodzińskiego, które porusza problem 

mający istotne znaczenie dla miasta Świebodzin. Pismo stanowi załącznik nr 38.  

 

Radny Szymon Pyrcz zabrał głos w sprawie I LO w Świebodzinie. Przedstawił ranking szkół 

licealnych w województwie lubuskim, w którym nasz ogólniak w Świebodzinie jest na 12 

miejscu (załącznik nr 39). 

 

Radny Mieczysław Czepukowicz zabrał głos w sprawie komfortu pracy urzędników w siedzibie 
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budynku przy ul. Kolejowej 2 w Świebodzinie.  Poruszył temat, który był sugerowany przez 

radnego na ostatnim zarządzie, pełniącego wówczas stanowisko Wicestarosty V kadencji, a 

mianowicie modernizacja całego parteru Starostwa Powiatowego. Radny zaproponował, aby z 

pomieszczenia naczelnika Wydziału KOM zrobić poczekalnię z prawdziwego zdarzenia, a 

biuro naczelnika przenieść do jednego z biur „Solidarności”.  Drugie pomieszczenie (biura 

solidarności) zagospodarować na siedzibę dla Przewodniczącej Rady Powiatu. Co zrobić z 

pomieszczeniami „biura Solidarności”? Nie wiem! Proponuje porozmawiać z władzami Gminy 

Świebodzin i znaleźć dla nich pomieszczenia. My budynku starostwa nigdzie nie przeniesiemy 

i finansowo nas na to nie stać. W mojej ocenie takie kroki powinny być podjęte. Słyszałem, że 

szykowane jest pomieszczenie na II piętrze dla Przewodniczącej Rady Powiatu. W mojej ocenie 

nie jest to dobre rozwiązanie. Proszę o pochylenie się nad tym tematem. Dziękuje! 

 

Radna Jolanta Starzewska skierowała pytanie do radnego Motowidełko, odnośnie pisma 

Zarządu Solidarności z Zielonej Góry. Przytoczyła cytat –„nie rozumiem naszej roli w tym 

konflikcie i złym zarządzaniu prywatną spółką”.  Proszę o wskazanie, jaka jest nasza rola 

radnych w stosunku to tego konfliktu oraz kierunek działania? 

 

Radny Michał Motowidełko wyjaśnił, że spółka jest prywatna, ale korzysta z licznych ulg i 

dofinansowań z różnych środków publicznych. Pismo ma na celu zwrócić uwagi na problem, 

następne etapy sprawy zostaną Pani przedstawione. Chętnie przedstawię w rozmowie 

Przewodniczącemu Pani uwagi i poproszę o skontaktowanie się. Dziękuje.  

 

Starosta Zbigniew Szumski wyjaśnił, że od dłuższego czasu zastanawiamy się, co zrobić, aby 

polepszyć Wydział KOM na parterze. W grudniu skończył się remont w budynku C przy ul. 

Piłsudskiego. Jeszcze zostało poprawienie, jakości pracy w Wydziale ESO. Dwa 

pomieszczenia, które są dzierżawione od lat przez Solidarność, wydaje się, że jest to proste 

rozwiązanie. Byliśmy z wizją lokalną, są tam dwa małe pomieszczenia połączone ze sobą 

korytarzem i na to całą sytuację ewentualnego sporu nie warto toczyć przepychanek. Nie o 

solidarność chodzi, ale o związek weteranów – sybiraków. W mojej ocenie warto rozważyć 

kwestie adaptacji pomieszczeń po prawej stronie – pomieszczenia magazynowe/ garażowe 

starostwa. Dostosować do świadczenia usług klienta oraz potrzeb archiwalnych. Jeśli chodzi o 

siedzibę dla Przewodniczącej Rady, cały czas szukamy optymalnych rozwiązań, które by 

pogodziły komfort funkcjonowania i pracy całej rady z realiami komunikacyjnymi i 

finansowymi. Jesteśmy blisko podjęcia ostatecznej decyzji, ale na tą chwilę jeszcze jej nie 

mamy.  

 

Radny Michał Motowidełko dodał w ramach uzupełnienia, że Związek Sybiraków nieodpłatnie 

korzysta z pomieszczenia – koszty pokrywa Solidarność.   

 

Ad.13 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady o godz. 13.00 zamknęła IV 

zwyczajną sesję Rady Powiatu Świebodzińskiego VI kadencji.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady 

Inspektor Anna Kowalik          (-)Urszula Miara  


